
LOKALENE TIL UNGDOMSKLUBBEN 

Vi er kommet til høsten noe som merkes nede på ungdomsklubben 
Det er iskaldt og absolutt ikke et trivelig sted å være på denne årstiden. 
3 panelovner står på fullt, men til tross for dette er det kaldt, ikke minst gulvkaldt. 
Fredag 26/10 så jeg meg nødt til å holde klubben stengt pga kulden der nede, og slik skal det ikke 
være. 
Ungdommene sa at det var slik i fjor også, så nå synes jeg som klubbleder at det er på tide å ta tak i 
Problemet. Forslag om å sette inn ekstra ovner synes jeg er en dårlig løsning. 
Det er ikke noe særlig verken for ungdommene eller meg som klubbleder å måtte fryse seg igjennom  
klubbkveldene. 
Etter ønske fra ungdommene har vi har vært på utkikk tidligere etter andre lokaler, riktignok pga 
ønske om større lokaler og ikke kulden. 
Det betales nå husleie på kr 36.000 i året , i tillegg kommer strøm og kommunale avgifter i tillegg. 
Jeg har etter samtale med kultursjef spurt eier av det nåværende lokalet om hun ønsket å selge, noe 
vi ikke har ikke fått tilbakemelding på, men har i ettertid kommet frem til at de utbedringer som må 
gjøres i forhold til isolering vil komme til å medføre store kostnader for kommunen. 
Den mest lønnsomme løsningen hadde vært å holde ”øye med ” eventuelle hus som er til salgs. 
Da er det snakk om et billig hus, men som ikke trenger de helt store utbedringer.   
Dette vil ikke medføre større årlige kostnader enn de nåværende ,  samt at strømutgiftene reduseres. 
Det er mye som må gjøres nede på de nåværende lokalene , men det er penger som vi  ”kaster ut av 
vinduet” ettersom det ikke er eid av kommunen. 
Jeg ber derfor oppvekst og kultur om å ta stilling til om de nåværende lokalene er de rette for å ha 
ungdomsklubb i. 
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